
Statutární město Ústí nad Labem

5. zasedání Zastupitelstva města Ústí nad Labem

dne: bod programu:

6. 3. 2023 24.

věc:

Poskytnutí dotací mimo dotační programy z rozpočtu odboru školství, kultury a sportu v roce 
2023 - oblast sportu

důvod předložení:

Zákon 128/2000 Sb., o obcích

dopad na rozpočet:

Bez nároku na rozpočet

zpracoval:

Bc. Gabriela Krčilová, vedoucí oddělení kultury a sportu, Bc. Martina Čmejlová, vedoucí odboru, 
školství, kultury a sportu

předkládá:

Jiří Horák

projednáno:

Rada města dne 13. 2. 2023, č. usn. 226/10R/23
Kateřina Slivová, Specialista GDPR
PhDr. Ing. Petr Nedvědický, primátor
Mgr. Lucie Kinter Radičová, vedoucí právního oddělení
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Zastupitelstvo města Ústí nad Labem po projednání

schvaluje

1. poskytnutí dotace z rozpočtu roku 2023 Odboru školství, kultury a sportu určené na oblast 
sportu „Údržba běžeckých stop“ a následné uzavření smlouvy s Horským spolkem Adolfov, z. s. 
(IČ 048 07 278) na částečnou úhradu nákladů spojených s projektem „Úprava, údržba a technické 
zabezpečení běžeckých tratí na Adolfově“ ve výši 120.000,- Kč

2. poskytnutí dotace z rozpočtu roku 2023 Odboru školství, kultury a sportu určené na oblast 
sportu „Lodní doprava“ a následné uzavření smlouvy s Ivo Jirouškem (IČ 134 73 867) na 
částečnou úhradu nákladů spojených s projektem „Převozní loď Marie – zajištění lodní dopravy na 
cyklostezce Vaňov – Velké Žernoseky - Píšťany - Vaňov“ ve výši 170.000,- Kč

3. vzor Smlouvy o poskytnutí dotace dle přílohy č. 1 a 2 tohoto usnesení.

Přílohy:
č. 1 2023 vzor smlouvy o poskytnutí dotace - mimo dotační program

č. 2 2023 smlouva o poskytnutí dotace Ivo Jiroušek 

Návrh na usnesení:



Zastupitelstvu města Ústí nad Labem předkládáme návrh na přerozdělení finančních prostředků v 
rámci schváleného rozpočtu Odboru školství, kultury a sportu v oblasti sportu „Údržba běžeckých 
stop“. Výše finančního objemu v této oblasti je 160 000 Kč.
Ad A) 1 - Horský spolek Adolfov, z. s. (IČ 048 07 278)
Dne 19. 1. 2023 byla statutárnímu městu Ústí nad Labem doručena Žádost o poskytnutí dotace z 
rozpočtu statutárního města Ústí nad Labem mimo vyhlášený dotační program v roce 2023 s účelem 
použití dotace na "Úpravu, údržbu a technické zabezpečení běžeckých tratí na Adolfově" ve výši 120 
000 Kč (příloha č. 1 důvodové zprávy).
Žadatel žádá o částečnou úhradu nákladů spojených s technickým a materiálovým zabezpečením pro 
zimní a letní údržbu v roce 2023. Spolek zajišťuje cca 28 km běžeckých tratí v okolí Adolfova. Dotace 
bude využita na úhradu nákladů spojených s provozem rolby a na údržbu tratí v zimní a letním období.
Žádost byla předložena Komisi mládeže a volnočasových aktivit RM dne 31. 1. 2023 k projednání. 
Komise doporučuje Radě města Ústí nad Labem a Zastupitelstvu města Ústí nad Labem schválit 
poskytnutí dotace Horskému spolku Adolfov (IČ 048 07 278) na "Úpravu, údržbu a technické 
zabezpečení běžeckých tratí na Adolfově" v požadované výši 120 000 Kč.
(hlasováno: 5 pro; 0 proti; 0 zdržel se)

Zastupitelstvu města Ústí nad Labem předkládáme návrh na přerozdělení finančních prostředků v 
rámci schváleného rozpočtu Odboru školství, kultury a sportu v oblasti sportu „Lodní doprava“. Výše 
finančního objemu v této oblasti je 170 000 Kč.
Ad A) 2 - Ivo Jiroušek (IČ 134 73 867)
Dne 13. 1. 2023 byla statutárnímu městu Ústí nad Labem doručena Žádost o poskytnutí dotace z 
rozpočtu statutárního města Ústí nad Labem mimo vyhlášený dotační program v roce 2023 s účelem 
použití dotace na „Převozní loď Marie – zajištění lodní dopravy na cyklostezce Vaňov – Velké 
Žernoseky - Píšťany - Vaňov“ ve výši 170 000 Kč (příloha č. 2 důvodové zprávy).
Žadatel žádá o částečnou úhradu nákladů spojených s provozováním pravidelné regionální lodní 
dopravy podél cyklostezky mezi stanicemi Ústí nad Labem – Vaňov - Velké Žernoseky a Píšťany pro 
cyklisty, turisty, rodiny s dětmi, důchodce a ostatní návštěvníky. Letos bude menší změna v jízdním 
řádu, kdy zastávka Píšťany bude pouze po telefonické domluvě a loď Marie bude pouze projíždět. 
Polední kotvení bude ve Velkých Žernosekách. Loď má kapacitu 35 osob a povoleným akčním rádiem 
20 km. V roce 2022 loď Marie převezla 1002 platících osob a kolem 400 neplatících dětí do 6 let. 
Bylo přepraveno 183 jízdních kol a 25 kočárků.

Přílohy:
č. 1 Horský spolek Adolfov, z. s. - žádost o dotaci

č. 2 Ivo Jiroušek - žádost o dotaci

Důvodová zpráva:


